
 
 
 
 
 

 

 

 

ZÁPIS 
ze zasedání 3. Valné hromady ČVS dne 13.05.2023 v Praze 

_________________________________________________________________________ 
Přítomni: dle prezenční listiny 
Program: dle pozvánky 
 

1. Zahájení a přivítání delegátů a hostů, volba pracovního předsednictva, včetně 
řídícího Valné hromady 

Zasedání 3. Valné hromady ČVS (dále jen „VH“) zahájil předseda ČVS M. PAKOSTA. V úvodu 
přivítal všechny přítomné účastníky zasedání včetně čestných členů ČVS a hostů.  
M. PAKOSTA poté nechal schválit pracovní předsednictvo ve složení Marek Pakosta, Martin 
Gerža, Miroslav Přikryl, Martin Doleček, Vladimír Tabara a řídícího zasedání VH Martina 
Dolečka. 
Bylo konstatováno, že v tomto okamžiku je přítomno 118 delegátů s hlasem rozhodujícím 
ze 138 pozvaných, což je 85,5 % a zasedání konference je schopné se usnášet a hlasovat. 
 
Návrh:  Schválit pracovní předsednictvo ve složení M. Pakosta, M. Gerža, M. 

Přikryl, M. Doleček, V. Tabara. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

2. Schválení programu jednání, jednacího řádu a ověřovatele zápisu 

M. DOLEČEK nechal schválit program zasedání, jednací řád a ověřovatele zápisu. 
 
Návrh:      Schválit program zasedání. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 
Návrh:  Schválit jednací řád dle předloženého návrhu. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 
Návrh:  Schválit ověřovatele zápisu J. Kmoníčka a M. Přikryl  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

3. Volba mandátové a návrhové komise 

M. DOLEČEK předložil tyto návrhy na složení pracovních komisí: 
- mandátová komise   Tomáš Zedník, Stanislav Dubský, Marcela Sezemská 
- návrhová komise    Jiří Kmoníček, Richard Wiesner, Roman Macek 
 
Návrh:   Schválit mandátovou komisi dle předloženého návrhu.  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 
Návrh:   Schválit návrhovou komisi dle předloženého návrhu.  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

4. Zpráva mandátové komise 

Zprávu mandátové komise přednesl její předseda T. ZEDNÍK. Na jednání Valné hromady bylo 
v tuto chvíli přítomno 118 delegátů s hlasem rozhodujícím ze 138 pozvaných delegátů, což je 
85,5 %. 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 

 

 

 

5. Zpráva o činnosti ČVS 

M. PAKOSTA předložil Zprávu o činnosti ČVS. 
 
J. HUK: 
 chybí mu ve zprávě o hospodaření ČVS informace o zkráceném účetním období 
M. PAKOSTA: 
 podal vysvětlení k tomuto dotazu, že se jedná o hospodaření ČVS s.r.o. 
 
Návrh:  Schválit zprávu o činnosti ČVS.  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

6. Zpráva o úrovni rozvoje volejbalu v České republice 

M. PAKOSTA předložil Zprávu o úrovni rozvoje volejbalu v České republice. 
 

7. Zpráva kontrolní a revizní komise ČVS 

V. TABARA předložil Zprávu kontrolní a revizní komise ČVS. Prezentaci předvedl P. BERAN. 
M. PAKOSTA poděkoval předsedovi KRK ČVS a členům KRK ČVS za práci a informoval, že 
v diskusi přednese návrh usnesení, které uloží Výboru připravit směrnici o kontrolní činnosti. 
 
Návrh:   Schválit zprávu KRK ČVS.  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

8. Výroční zpráva a výsledek hospodaření ČVS za rok 2022 

M. PAKOSTA předložil Výroční zprávu a výsledek hospodaření ČVS za rok 2022 a 
konstatoval, že podařilo naplnit závazek hospodaření s přebytkem. 
 
Návrh:   Schválit Výroční zprávu a výsledek hospodaření ČVS za rok 2022. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

9. Informace o společnosti ČVS, s.r.o. za rok 2022 

M. GERŽA předložil informace o společnosti ČVS, s.r.o. za rok 2022. Zmínil zajištění práv na 
vysílání zápasů MS mužů a žen 2022.  Dále zkonstatoval, že streamovací platforma se 
průběžně zkvalitňuje a daří se navýšit sledovanost. 
 
J. NOVOTNÝ: 
 poděkoval za MS U-17 dívek; 
 zajímá se o výši dotace ze strany UNIQA; 
M. GERŽA: 
 zodpověděl dotaz J. Novotného; 
 
Návrh:   Bere na vědomí výsledek hospodaření společnosti ČVS, s.r.o..  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

10. Financování činnosti KVS a OVS, KRK ČVS a AK ČVS 

M. PAKOSTA přednesl informace o financování činnosti KVS a OVS na rok 2023 a informoval, 
že Výbor navýšil položku krajské projekty mládeže na úrovni KVS o 500 tis na celkové 2 mil. 
 
Návrh:  Schválit financování KVS a OVS na rok 2023. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 
Návrh:  Schválit rozpočet KRK ČVS na rok 2023. 



 
 
 
 
 

 

 

 

Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 
Návrh:  Schválit rozpočet AK ČVS na rok 2023. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

11. Návrh změn předpisů 

J. SLOUP předložil návrh změn předpisů ČVS následovně: 
- Návrh změny 09/2023 směrnice č. 04/2011 „Soutěžní řád volejbalu“ s účinností od 

1.7.2023. 
- Návrh změny 06/2023 směrnice č. 07/2012 „Disciplinární řád volejbalu“ s účinností od 

1.7.2023. 
- Návrh změny 08/2023 směrnice č. 08/2011 „Školení a jmenování trenérů, rozhodčích a 

školitelů v ČVS“ s účinností od 1.6.2023. 
- Návrh změny přílohy č. 5 Přestupního řádu volejbalu „Poplatky za transfery do zahraničí“ 

s účinností od 15.5.2023.  
- Návrh změny 02/2023 směrnice č. 23/2014 „Reprezentant České republiky“ s účinností od 

14.5.2023. 
 
J. VIK: 
 navrhnul vložit do směrnice tabulku verzí; 
J. HERGET: 
 upozornil na překlep v komentáři při návrhu na změnu přílohy poplatků za transfery; 
 
 
Návrh:  Schválit změnu 09/2023 směrnice č. 04/2011 „Soutěžní řád volejbalu“ 

s účinností od 01.07.2023. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
Návrh:  Schválit změnu přílohy č. 5 Přestupního řádu volejbalu „Poplatky za 

transfery do zahraničí“ s účinností od 15.5.2023. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
Návrh:  Schválit změnu 06/2023 směrnice č. 07/2012 „Disciplinární řád volejbalu“ 

s účinností od 1.7.2023. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
Návrh:  Schválit změnu 08/2023 směrnice č. 08/2011 „Školení a jmenování trenérů, 

rozhodčích a školitelů v ČVS“ s účinností od 14.5.2023. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
Návrh:  Schválit změnu 02/2023 směrnice č. 23/2014 „Reprezentant České 

republiky“ s účinností od 14.5.2023. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

12. Diskuse 

V diskusi, kterou řídil M. DOLEČEK, vystoupili: 
 
M.PAKOSTA: 
 navrhnul usnesení, týkající se návrhu směrnice na kontrolní činnost KRK ČVS; 
Š. ŘÍHA: 
 zajímalo ho, co by měla směrnice o kontrolní činnosti KRK obsahovat. Není mu jasné, co 

by se mělo upravovat, protože vše je upraveno stanovami ČVS a zákonem; 
V. TABARA: 
 zodpověděl dotaz Š. Říhy; 
J. HUK: 
 podpořil návrh M. Pakosty na vypracování směrnice o kontrolní činnosti; 



 
 
 
 
 

 

 

 

M. PAKOSTA: 
 vyjádřil se k informaci V. Tabary na vymezení činností ve směrnici o kontrolní činnosti; 
 
J. LÉBL: 
 podal návrh na úpravu Přestupního řádu, týkající se prodloužení hostování; 
M. PAKOSTA: 
 dotázal se předsedů KVS, zda se tato problematika týká všech KVS; 
J. SLOUP: 
 za středočeský KVS oznámil, že se jich ta problematika týká také; 
M. PAKOSTA: 
 navrhnul dát mandát výboru ČVS, aby tuto změnu směrnice bylo možné schválit na úrovni 

výboru ČVS; 
J. SLOUP: 
 podpořil návrh J. Lébla, ale nesouhlasí s bezplatným prodloužením hostování; 
J. LÉBL: 
 trvá na bezplatném prodloužení hostování, ovšem pouze pro družstva postupující do 

kvalifikací soutěží ČVS; 
M. PAKOSTA: 
 požádal, aby tato otázka byla ponechána na diskusi zástupců KVS podle návrhu LK ČVS; 
J. LÉBL: 
 souhlasí s vyškrtnutím slova bezplatně z návrhu usnesení; 
 
M. KOČKA: 
 podal podnět Úseku mládeže k vyhodnocení efektivity celorepublikových mládežnických 

soutěží U-18, U-20, U-22 z hlediska sportovního i ekonomického; 
M. LABAŠTA: 
 myslí si, že Valná hromada má dávat podněty výboru, a ne jednotlivých úsekům. Ty se jsou 

řízeny výborem ČVS; 
 
V. MAŘÍK: 
 zabýval se startem jednoho hráče ve dvou různých sportech (volejbal a beachvolejbal) 

v rámci jednoho soutěžního období; 
 předložil návrh na usnesení na úpravu Přestupního řádu volejbalu 
J. SLOUP: 
 směrnice s platností od 01.07.2023 by měla být projednána na jednání výboru v červnu 

2023; 
M. GERŽA: 
 myslí si, že se zde nemají řešit specifika, ale je potřeba dát mandát výboru ČVS ke změně 

směrnice; 
M. PAKOSTA: 
 zjednodušil usnesení a připomněl, že návrhy budou konzultovány se zástupci KVS (podnět 

J. Lébla, podnět V. Maříka); 
 
Š. ŘÍHA: 
 nelíbí se mu, že Valná hromada se zbavuje možnosti změnit směrnici ČVS; 
M. LABAŠTA: 
 nechápe, proč by ČVS měl odpouštět poplatky, když potřebuje navyšovat příjmy 
 
M. PAKOSTA: 
 informoval o otázkách ohledně výše členských příspěvků, které dostal v průběhu valných 

hromad KVS; Navýšení členských příspěvků se neprojevilo poklesem členské základny.  
V roce 2021 ČVS vybral 4,1 mil, v roce 2022 pak 6,7.  KVS tak obdržely o 1 mil více.  Otázka 
navýšení by tak měla být diskutována i v budoucnu. 



 
 
 
 
 

 

 

 

 
Návrh:  Dává podnět výboru ČVS k vyhodnocení sportovní a ekonomické 

efektivity soutěží U18, U20 a U22. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   111,    proti:    0,   zdrželi se:  7 
 
Návrh:  Deleguje na výbor ČVS pravomoc ke změně směrnice Přestupní řád 

volejbalu s účinností od 01.07.2023. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   96,    proti:    10,   zdrželi se:  12 
 
Návrh:  Ukládá výboru ČVS připravit návrh směrnice o kontrolní činnosti KRK 

ČVS s termínem 28.02.2024. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   110,    proti:    3,   zdrželi se:  5 
 

13. Zpráva návrhové komise a schválení usnesení 3. Valné hromady ČVS 

Předseda návrhové komise J. KMONÍČEK předložil návrh usnesení ze zasedání 3. Valné 
hromady ČVS.   
 
Návrh:  Schválit usnesení ze zasedání 3. Valné hromady ČVS. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

14. Závěr 

Závěrem M. PAKOSTA poděkoval přítomným za jejich práci v uplynulém období. Poté M. 
PAKOSTA zasedání 3. Valné hromady ČVS ukončil. 
 
 
Zapsal:  I. Iro 
Přílohy: Usnesení ze zasedání 3. Valné hromady ČVS 
 
 
Zápis ověřili: 
M. Přikryl 
 
 
 
J. Kmoníček 


